
Orientering om 

Elbil og ladning  
 
Behovet for lading af elbiler er hurtigt voksende, bestyrelsen får flere og flere 
henvendelser om muligheden for at installere egen lader. En miniundersøgelse viser, at 
60% af medlemmerne forventes at købe en el- eller hybridbil inden for de næste 3 år. 

For at forhindre overbelastning af vores elsystem, skal elbil-ladning godkendes af 
bestyrelsen og der er givet få tilladelser. Vores underdimensionerede elsystem kan ikke 
levere strøm til alles ønske om elbil-lader.  

Moderne huse har 25A forsyning men i Christiansgave har vi kun 3.5A til 16A. 

Grundejerlauget skal finde en holdbar løsning med respekt for Christiansgaves arkitektur.            

Bestyrelsen foreslår at der nedsættes et ladeudvalg af interesserede medlemmer, der 
udarbejder mulige løsninger. 

Varmeudvalget har allerede haft indledende drøftelser med bl.a. EON og Powerfuel, der 
har foreslået diverse løsninger. Disse oplysninger overdrages til et kommende ladeudvalg. 

På vegne af bestyrelsen.  

Jens Anker 


